
Bestyrelsesmøde 10. december 2022 
 

• Siden sidst 
o Brug af faciliteter på campingpladsen. 
o Søge fonde til legeplads. Hørslev Julemarked har søgt og fået. Mie 

undersøger. 
• Vej & Sti 

o Vej: Henning vil passe dem indtil generalforsamling 
o Skraldespande. Claus tager sig af skraldespandene i løbet af vinteren. De 

bliver ikke tømt hver uge, derfor vil vi opfordre til, at man i videst 
muligt omfang tager sit affald med hjem. Bestyrelsens holdning er, at 
der på sigt kun skal være en stor skraldespand ved Udsigten og en ved 
containeren. Den endelige beslutning træffes efter generalforsamlingen. 

o Græsslåning: Vi mangler én til at slå græs på fællesområderne. Vi slår 
jobbet op på hjemmesiden. Løn + omkostninger dækkes af 
grundejerforeningen.  

• Gudenåstien. Fie undersøger, hvem fra Silkeborg Kommune der står for 
projektet, og spørger, hvor meget der mangler af finansieringen til en bro. Kan 
vi evt. selv være med til at finde penge, så broprojektet kan fremskyndes. Tryg-
fonden 

• Facebook administrator: Mie 
• Mail er det gennemført? Det er delvist gennemført, men vi kan stadig ikke 

bruge den som afsender. Fie tager kontakt til Morten. 
• Frem mod generalforsamling. Vi mangler kandidater til bestyrelsen og Vej & 

Sti, og især mangler vi kandidater. Vi modtager gerne forslag af medlemmerne. 
• Juleblomst til Lene og Jesper – for at stille orangeriet til rådighed? 
• Evt. 

o Muldvarpeskud på fællesområder. Claus spørger Jan, om han vil gøre 
noget ved dem.  Alternativt er der én i Teglgårdsparken.  

• Næste bestyrelsesmøde 
o 12. januar Pp. 17. 


